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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2025. gada 30. janvārī  Nr.3 

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja – Sandra Pētersone – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietniece 

tautsaimniecības jautājumos 

No plkst. 16.52 sēdi vada Dainis Karols – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks 

administratīvajos jautājumos 

Protokolētāja – Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti:  

Sandra Pētersone (aiziet plkst. 16.55) 

Antra Grūbe (pievienojas plkst. 09.46; pēc pārtraukuma plkst. 13.01 pievienojas plkst. 13.02)  

Ainis Stūrmanis (aiziet plkst. 16.42) 

Dainis Karols (iziet plkst. 14.04, pievienojas plkst. 14.11; iziet plkst. 16.32, pievienojas 

plkst. 16.39) 

Andra Grīvāne-Bārda (iziet plkst. 14.11, pievienojas plkst. 14.17; aiziet plkst. 17.30) 

Juzefa Kļava  (pēc pārtraukuma plkst. 15.00 pievienojas plkst. 15.01) 

Almants Kalniņš (pievienojas plkst. 09.01; iziet plkst. 15.08, pievienojas plkst. 15.17) 

Oļegs Solovjovs (pievienojas plkst. 09.02; iziet plkst. 11.17, pievienojas plkst. 11.18; iziet 

plkst. 13.43, pievienojas plkst. 13.44; iziet plkst. 16.42, pievienojas plkst. 16.52) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 11.29, pievienojas plkst. 11.38; iziet plkst. 14.20, pievienojas 

plkst. 14.33 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 14.03, pievienojas plkst. 14.06) 

Gaidis Bērziņš (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 09.52 līdz plkst. 10.07; 

pēc pārtraukuma plkst. 10.46 pievienojas plkst. 10.48; pēc pārtraukuma plkst. 13.01 

pievienojas plkst. 15.08; aiziet plkst. 16.40) 

Aldis Pinkens  

Gundars Sebris (iziet plkst. 14.25, pievienojas plkst. 14.40; aiziet plkst. 16.53) 

Ilva Norenberga (pievienojas plkst. 13.54; iziet plkst. 15.44, pievienojas plkst. 15.54) 

Kalvis Kalniņš (iziet plkst. 10.13, pievienojas plkst. 10.15; iziet plkst. 10.48, pievienojas 

plkst. 10.50; iziet plkst. 17.13, pievienojas plkst. 17.17) 
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Andis Astrātovs (aiziet plkst. 16.31) 

Ieva Brūna–Labāne (Zoom videokonferenču platformā pievienojas plkst. 16.13; nav redzama 

no plkst. 16.15 līdz plkst. 16.20; aiziet plkst. 16.29) 

Eva Kārkliņa (aiziet plkst. 16.30) 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

Andis Āboliņš 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors 

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Marta Rake-Lasmane – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Inga Romaško  – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Jānis Pauliņš - Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vides pārvaldības daļas 

vadītājs 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

vadītāja 

Daira Slavinska – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību uzraudzības vecākā speciāliste 

Lelde Andersone – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību speciāliste 

Kristīne Riekstiņa-Sniedziņa – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības 

departamenta iepirkumu nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas vadītājs  

Eva Vadone – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vadītāja  

Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas biroja vadītāja 

Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

 

Citi: 

Lauris Tīģers – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs 

Juris Kronbergs – Laucienes apvienības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Ligita Šnore – Rojas apvienības pārvaldes vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Santa Veide – Rojas vidusskolas direktore 

Agris Purkalns – Talsu novada vēlēšanu komisijas priekšsēdētājs 

Aivars Pekmans – Talsu pilsētas pārvaldes sporta darba organizators  

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Uldis Putniņš – Talsu Kultūras centra direktora vietnieks saimnieciskajos un tehniskajos 

jautājumos 

Egils Bariss – SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” valdes loceklis 

Aivis Vincevs – SIA “TALSU ŪDENS” valdes loceklis 

Olavs Ķiecis – SIA “Eolus” attīstības vadītājs Baltijā 
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Inga Āboliņa – SIA “Eolus” valdes locekle 

Gaitis Celms – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes loceklis 

Māra Bergšpica – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” ekonomiste 

Ēriks Zaporožecs – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes 

loceklis 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

DARBA KĀRTĪBA: 

 Lemjošā daļa 

1. Par telpas Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Valsts 

asinsdonoru centram. 

2. Par Talsu novada vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu komisiju locekļu atalgojuma 

apmēru un ēdināšanas izdevumu kompensāciju. 

3. Par Talsu novada Rojas vidusskolas attīstības plānu 2025. – 2027. gadam. 

4. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

Sporta komisijas nolikums”. 

5. Par iepirkuma līguma “Talsu pilsētas teritorijas kopšanas un uzturēšanas darbi” slēgšanu 

ar Valsts akciju sabiedrību “Latvijas autoceļu uzturētājs”. 

6. Par Talsu pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu. 

7. Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par Talsu novada 

pašvaldības dzīvokļu apsaimniekošanu. 

8. Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS”. 

9. Par atļauju Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām palielināt personāla izmaksas 

vairāk nekā par 2,6 procentiem 2025. gadā. 

10. Par paredzētās darbības “Vēja parka “Valpene” būvniecība Talsu novada Dundagas un 

Īves pagastā” akceptēšanu. 

11. Par eksperimentālā reisa līdzfinansēšanu līdz Dursupei. 

12. Par projekta pieteikumu Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. 

gadam 2.2.2. specifiskā atbalsta mērķa “Pārejas uz aprites ekonomiku veicināšana” 

2.2.2.2. pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrās atlases kārtas 

īstenošanai. 

13. Par Modra Jirgensona atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas locekļa amata. 

14. Par Nadīnes Freimanes atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 

locekļa amata. 

15. Par zemes vienības “Veterāni” Kaltenē, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

16. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88460090073 ierīcības projekta un zemes 

robežplāna sagatavošanas izmaksu segšanu un iegūšanu Talsu novada pašvaldības 

īpašumā. 

17. Par nolikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2022.gada 7.decembra 

nolikumā “Talsu novada domes deputātu darba samaksas un sociālo garantiju 

nolikums””. 
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 Informatīvā daļa 

18. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

S. Pētersone informē, ka  sistēmā “Lietvaris” pievienots priekšlikums: Papildināt 

darba kārtības informatīvo daļu “Domes priekšsēdētāja ziņojums”. Iesniedz S. Pētersone.  

A. Pinkens jautā un lūdz ierakstīt protokolā, saistībā ar manu iesniegto iesniegumu, 

kādēļ  jau otro mēnesi netiek skatīts jautājums par ētikas kodeksa pārkāpumiem? 

S. Pētersone atbild, šobrīd šāda informācija nav. Izsludinātā Domes sēdes darba 

kārtību sagatavoja un apstiprināja Domes priekšsēdētājs. Jautājums nepieciešams uzdot 

priekšsēdētājam. 

Plkst. 09.01 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 09.02 pievienojas O. Solovjovs 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš [balso paceļot roku], Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs [balso paceļot roku], Ainis Stūrmanis) 

“PRET” - -  nav 

“ATTURAS” - -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Iekļaut darba kārtībā informatīvajā daļā “Domes priekšsēdētāja ziņojums”. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

 Lemjošā daļa 

1. Par telpas Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Valsts 

asinsdonoru centram. 

2. Par Talsu novada vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu komisiju locekļu atalgojuma 

apmēru un ēdināšanas izdevumu kompensāciju. 

3. Par Talsu novada Rojas vidusskolas attīstības plānu 2025. – 2027. gadam. 

4. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

Sporta komisijas nolikums”. 

5. Par iepirkuma līguma “Talsu pilsētas teritorijas kopšanas un uzturēšanas darbi” slēgšanu 

ar Valsts akciju sabiedrību “Latvijas autoceļu uzturētājs”. 

6. Par Talsu pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu. 

7. Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par Talsu novada 

pašvaldības dzīvokļu apsaimniekošanu. 

8. Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS”. 

9. Par atļauju Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām palielināt personāla izmaksas 

vairāk nekā par 2,6 procentiem 2025. gadā. 

10. Par paredzētās darbības “Vēja parka “Valpene” būvniecība Talsu novada Dundagas un 

Īves pagastā” akceptēšanu. 

11. Par eksperimentālā reisa līdzfinansēšanu līdz Dursupei. 
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12. Par projekta pieteikumu Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. 

gadam 2.2.2. specifiskā atbalsta mērķa “Pārejas uz aprites ekonomiku veicināšana” 

2.2.2.2. pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrās atlases kārtas 

īstenošanai. 

13. Par Modra Jirgensona atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas locekļa amata. 

14. Par Nadīnes Freimanes atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 

locekļa amata. 

15. Par zemes vienības “Veterāni” Kaltenē, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

16. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88460090073 ierīcības projekta un zemes 

robežplāna sagatavošanas izmaksu segšanu un iegūšanu Talsu novada pašvaldības 

īpašumā. 

17. Par nolikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2022.gada 7.decembra 

nolikumā “Talsu novada domes deputātu darba samaksas un sociālo garantiju 

nolikums””. 

 Informatīvā daļa 

18. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

19. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

1.§ 

Par telpas Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Valsts 

asinsdonoru centram 

S. Pētersone, U. Putniņš, A. Pinkens, D. Tabulēvica 

 

U. Putniņš ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts Valsts asinsdonoru centra 

iesniegums ar lūgumu atbrīvot Centru no telpu nomas maksas par telpu “Tautas nams” 

izmantošanu Centra organizētajos izbraukumos pie donoriem Talsos. Lūdzu atbalstīt 

lēmumprojektu. 

A. Pinkens jautā, kāds normatīvais akts paredz atbrīvot no komunālo pakalpojumu 

maksas? 

D. Tabulēvica atbild, likums paredz nodot bezatlīdzībā telpas, bet neatbrīvo no 

komunālo pakalpojumu maksas. 

A. Pinkens jautā, vai nevajag izslēgt lēmumprojekta 2. punktu? 

D. Tabulēvica atbild, izslēdzot punktu un piemērojot komunālo pakalpojuma maksu, 

iespējams, Valsts asinsdonora centrs var atteikties sniegt pakalpojumu Talsu novadā. 

S. Pētersone jautā, vai ir iespējams aprēķināt kādas ir komunālā pakalpojuma 

izmaksas? 

U. Putniņš atbild, pēc skaitītājiem nē, bet ir izstrādāts iekšējais dokuments, kurš 

nosaka, ka par komunālajiem pakalpojumiem piemēro 20,03% no nomas maksas. 

S. Pētersone jautā, vai šajā nomas maksā ir iekļauti arī komunālie pakalpojumi? 

U. Putniņš atbild, nav iekļauti. 

A. Pinkena viedoklis, dome lēmumprojekta 2. punkta lēmumu nedrīkst pieņemt, jo 

neviens likums neļauj atbrīvot no komunālo pakalpojumu maksas. 

S. Pētersone informē, ka sistēmā “Lietvaris” iesniegts priekšlikums: “Izslēgt 

lēmumprojekta 2.punktu”. Iesniedza Dainis Karols. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 
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“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Ainis Stūrmanis, Oļegs Solovjovs [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  1 (Gundars Sebris) 

“ATTURAS” -  1 (Sandra Pētersone) 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 6 “Par telpas Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Valsts asinsdonoru centram”. 

 

2.§ 

Par Talsu novada vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu komisiju locekļu atalgojuma 

apmēru un ēdināšanas izdevumu kompensāciju 

S. Pētersone, A. Purkalns 

 

A. Purkalns ziņo, ka sagatavots lēmumprojekts par Talsu novada vēlēšanu komisijas un 

vēlēšanu iecirkņu komisiju locekļu atalgojuma apmēru un ēdināšanas izdevumu kompensāciju. 

Pēc Finanšu komitejas sēdes, veikts labojums 4. punktā, kur norādīts pilnvarot Talsu novada 

vēlēšanu komisijas priekšsēdētāju slēgt līgumus Talsu novada domes vēlēšanu sagatavošanai un 

rīkošanai. Lūdzu atbalstīt lēmumprojektu. 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 7 “Par Talsu novada vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu komisiju 

locekļu atalgojuma apmēru un ēdināšanas izdevumu kompensāciju”. 

 

3.§ 

Par Talsu novada Rojas vidusskolas attīstības plānu 2025. – 2027. gadam 

S. Pētersone, A. Pinkens 
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A. Pinkens lūdz komisijas priekšsēdētājai sniegt īsu informāciju par notikušo diskusiju 

Sociālo, izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

S. Pētersone informē, ka sēdē tika uzdoti jautājumi par tālāko attīstību un risinājumiem 

par vidusskolas posmu uz kuriem tika saņemtas atbildes. Lēmumprojektam izmaiņas nebija 

jāveic. 

Priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 8 “Par Talsu novada Rojas vidusskolas attīstības plānu 2025. – 2027. 

gadam”. 

 

4.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

Sporta komisijas nolikums” 

S. Pētersone, A. Kalniņš, A. Pinkens, L. Pīlēģis, D. Tabulēvica 

 

A. Kalniņš ziņo, ka jautājums skatīts Sociālo, izglītības, kultūras un sporta komitejas 

sēdē [15.01.2025.], kur notika diskusijas un bija nepieciešams precizēt 8. punktu, kurš nosaka 

izteikt nolikuma 17. punktu šādā redakcijā: “17. Komisijas sekretāra pienākumus nodrošina 

Talsu pilsētas pārvalde”. Pārrunājot šo jautājumu ar Talsu pilsētas pārvaldes vadītāju tika 

saņemts apstiprinājums, ka Talsu pilsētas pārvalde spēs nodrošināt sekretāra pienākumus. 

Sakarā ar to, ka Sporta, kultūras un tūrisma nodaļa tika likvidēta un strukturāli šobrīd atrodas 

zem Talsu pilsētas pārvaldes, attiecīgi komisijas nolikums neatbilst strukturālai pakļautībai un 

līdz ar to tika izstrādāti nolikuma grozījumi. 

A. Pinkens jautā, kādēļ komisijas darbs netiek protokolēts un 2024. gadā ir tikai viens 

sēdes protokols? 

A. Kalniņš atbild, šobrīd ir problēmas ar protokolēšanu, jo neviens komisijas loceklis 

nevēlas uzņemties šo pienākumu. Lai problēmu novērstu nolikumā iekļauts punkts, kurš nosaka, 

ka Talsu pilsētas pārvalde komisijas sēdēs nodrošinās darbinieku, kas veiks protokolēšanas 

pienākumus. 

A. Pinkens jautā, 4. punkts nosaka izteikt nolikuma 8. punktu šādā redakcijā: “8. 

Komisijas darbība netiek finansēta no Pašvaldības budžeta līdzekļiem”, vai tiešām nekādi 

resursi netiek izmantoti no pašvaldības budžeta? Vai izslēdzot nolikuma 35. punktu  kurš 

nosaka, ka komisijas locekļi par darbu komisiju sēdēs saņem atlīdzību domes noteiktā apmērā, 

nav jāņem vērā darba samaksas noteikumi? 

A. Kalniņš atbild, šobrīd nevar atbildēt par juridisko normu. Lūdz skaidrojumu 

juridiskajam departamentam. 

L. Pīlēģis jautā, kad tiks pārskatīti noteikumi par atbalstu sportistiem, šobrīd pret 

visiem sporta veidiem nav vienlīdzīga attieksme? 

S. Pētersone atbild, jautājumu varētu skatīt februāra Sociālo, izglītības, kultūras un 

sporta komitejas sēdē. 

Starp A. Pinkenu un D. Tabulēvicu notiek diskusija par nolikuma 8. punktu. 
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D. Tabulēvica atbild, ka nolikuma 8. punktam nav nepieciešami grozījumi. Saistībā ar 

35. punktu, nepieciešams veikt labojumu. 

Plkst. 09.46 pievienojas A. Grūbe 

Starp deputātiem notiek diskusija par sporta komisijas sastāvu. 

Plkst. 09.52 nav redzams G. Bērziņš 

D. Tabulēvica izsaka priekšlikumu, svītrot lēmumprojekta grozījumos 4. punktu un 

koriģēt pārējo punktu numerāciju. 10. punkts nosaka grozīt nolikuma 35. punktu šādā redakcijā: 

“35. Komisijas locekļi par darbu Komisijas sēdēs atlīdzību nesaņem.” 

Deputātiem vienojoties lēmumprojektā tiek veikts tehnisks labojums.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 9 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

nolikumā “Talsu novada Sporta komisijas nolikums””. 

 

5.§ 

Par iepirkuma līguma “Talsu pilsētas teritorijas kopšanas un uzturēšanas darbi” 

slēgšanu ar Valsts akciju sabiedrību “Latvijas autoceļu uzturētājs” 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 10 “Par iepirkuma līguma “Talsu pilsētas teritorijas kopšanas un 

uzturēšanas darbi” slēgšanu ar Valsts akciju sabiedrību “Latvijas autoceļu uzturētājs””. 

 

6.§ 

Par Talsu pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

S. Pētersone, L. Laicāns, L. Pīlēģis, K. Riekstiņa-Sniedziņa, A. Pinkens 

 

L. Pīlēģis jautā, ja attīstītājs vēlas attīstīt īpašumu ārpus aglomerācijas robežas, vai viņš 

var izvēlēties ieviest centralizēto vai decentralizēto kanalizācijas sistēmu? 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

L. Laicāns atbild, dotajā brīdī likumdošana nosaka, ka var būt gan centralizētā, gan 

decentralizētā kanalizācijas sistēma. 

L. Pīlēģis jautā, kurā brīdī un kas nosaka, ka ir jāievieš centralizētais kanalizācijas tīkls? 

K. Riekstiņa-Sniedziņa atbild, ka saistošie noteikumi “Sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība Talsu novadā” 11. punkts nosaka kādos gadījumos 

centralizētā kanalizācijas sistēma ir obligāta.  

Plkst. 10.07 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 10.13 iziet K. Kalniņš 

Plkst. 10.15 pievienojas K. Kalniņš 

Starp L. Pīlēģi, L. Laicānu, K. Riekstiņu-Sniedziņu, A. Vincevu un S. Pētersoni notiek 

diskusija par aglomerācijas teritoriju. Pēc kādiem noteikumiem tiek izbūvēti kanalizāciju tīkli. 

A. Pinkena viedoklis, pašvaldībai nepieciešams piemērot noteikumus, kas saprotami 

nosaka vai attīstītājam ir, vai nav izvēles pieslēgties centralizētajam kanalizācijas tīklam. 

Aglomerāciju robežas jāizstrādā tā, lai nākotnē, izstrādātajā teritorijas plānojumā nebūtu jāveic 

grozījumi. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

10 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  2 (Andra Grīvāne-Bārda, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  4 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 11 “Par Talsu pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu.” 

 

Plkst. 10.27 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 10.46 sēde turpinās 

 

7.§ 

Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par Talsu novada 

pašvaldības dzīvokļu apsaimniekošanu 

S. Pētersone, A. Pinkens, D. Tabulēvica, G. Bērziņš, I. Romaško, E. Bariss, J. Kļava, 

A. Kalniņš, L. Pīlēģis 

 

A. Pinkens jautā, kādēļ tiek slēgts pilnvarojuma nevis pakalpojuma līgums? 

D. Tabulēvica atbild, slēdzot pakalpojuma līgumu ir nepieciešams iepirkums. Šis 

pilnvarojuma līgums paredz pilnvarot SIA “TALSU NAMSAIMIEKS” uz diviem gadiem sniegt 

pakalpojumu. 

Plkst. 10.48 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 10.48 iziet K. Kalniņš 

Starp deputātiem un D. Tabulēvicu notiek diskusija par pilnvarojuma līgumu un 

pakalpojuma sniegšanu. 

Plkst. 10.50 pievienojas K. Kalniņš 

G. Bērziņš jautā, kādas tiesības ar pilnvarojuma līgumu iegūst SIA “TALSU 

NAMSAIMIEKS”? 

I. Romaško atbild, ka SIA “TALSU NAMSAIMIEKAM” ir tiesības pārstāvēt un 

apsaimniekot pašvaldības dzīvokļus. Pēc dzīvokļu komisijas lēmuma, apsaimniekotājs slēdz īres 

līgumu un iekasē īres maksu. Saskaņojot ar pašvaldību veic nepieciešamos remontdarbus. 

A. Pinkens jautā, kur var uzzināt, kādi ir pilnvaras devēja norādījumi?  
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G. Bērziņa viedoklis, līgumā nav iespējams aprakstīt visus uzdotos uzdevumus. 

Detalizētāk tos var apskatīt civillikumā.  

A. Pinkens jautā, kurā budžeta kodā var redzēt īres maksu, ko iedzīvotāji maksā par 

pašvaldības dzīvokļiem? 

I. Romaško atbild, īres maksa, ko iedzīvotāji maksā par pašvaldības dzīvokļiem, paliek 

SIA “TALSU NAMSAIMIEKS” rīcībā. Līdzekļu izlietošana notiek, tikai saskaņojot ar 

Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamentu. Par remontdarbiem un citām 

paredzētajām darbībām šo naudu drīkst tikai izmantot. 

Starp deputātiem un I. Romaško notiek diskusija par īres naudas izlietošanu un 

administrēšanas izmaksām. 

Plkst. 11.17 iziet O. Solovjovs 

Plkst. 11.18 pievienojas O. Solovjovs 

A. Pinkens jautā, kādēļ nauda par pašvaldības īpašumiem tiek uzkrāta 

kapitālsabiedrības kontos? 

D. Tabulēvica atbild, ka šos līdzekļus iegulda atpakaļ pašvaldības dzīvokļos, kuri ir 

sliktā tehniska un vizuālā stāvoklī.  

Plkst. 11.29 iziet L. Pīlēģis 

G. Bērziņa viedoklis, šādu līgumu pašvaldība var slēgt. Ir juridiskais pamatojums 

pilnvarnieku rīcībai ar naudas līdzekļiem. Aicina balsot par lēmumprojektu. 

A. Pinkens jautā, vai īres maksas uzkrājumi no dažādām sabiedrībām tiek šķiroti? 

E. Bariss atbild, uzkrājumi netiek šķiroti, tie tiek ielikti kopējā budžetā. 

J. Kļava jautā, vai ir kādi noteikumi, vai nolikums par iekasēto īres maksas sadales 

proporciju? 

I. Romaško atbild, šobrīd spēkā ir 2021. gada pašvaldības dzīvokļu kārtības noteikumi. 

Par īres maksas sadalījumu noteikumi nav. 

J. Kļava viedoklis un lūdz ierakstīt protokolā, nepieciešams pārskatīt lēmumu par īres 

maksu. Divu līdz trīs nedēļu laikā lūdz sagatavot jaunu noteikumus. 

Plkst. 11.38 pievienojas L. Pīlēģis 

A. Kalniņa viedoklis, pašvaldība nevar uzņemties visus darbus, jāuzticas 

kapitālsabiedrībām un jāslēdz pilnvarojuma līgums.   

A. Pinkena viedoklis, šis nav deleģēšanas līgums un kapitālsabiedrība nevar savos 

kontos uzkrāt un glabāt pašvaldībai piederošos finanšu līdzekļus. Šobrīd nav redzams ne līguma 

projekts, ne kārtība. Lēmumprojektā skaidri redzams, ka rīcība ar pašvaldības mantu, tai skaitā 

finansēm, neatbilst likumdošanai. Lēmumprojektu neatbalstīs. 

S. Pētersones viedoklis, jāpārskata saistošie noteikumi attiecībā uz īres maksu, lai 

saprastu kāda ir proporcija saistībā ar administratīvajām izmaksām. Lai virzītos uz priekšu, tiks 

noteikts termiņš, lai atbilstošais departaments un izpildvara nāktu ar priekšlikumiem. Aicina 

atbalstīt lēmumprojektu. 

L. Pīlēģis lūdz, sniegt informāciju, kādi būs termiņi, lai sagatavotu iepirkuma 

dokumentāciju, pārskatītu saistošos noteikumus un sagatavotu informāciju par īres maksas 

izlietojumu. 

S. Pētersone informē, ka termiņiem jābūt saprātīgiem, bet īsiem. Informācija 

deputātiem tiks sagatavota un sniegta. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

9 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 
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DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 12 “Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par 

Talsu novada pašvaldības dzīvokļu apsaimniekošanu”. 

 

Plkst. 11.55 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 13.01 sēde turpinās 

 

8.§ 

Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS” 

S. Pētersone, L. Andersone, A. Pinkens 

 

L. Andersone ziņo, ka SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 100 % kapitāla daļu turētājs 

ir Talsu novada pašvaldība.  Viens no Sabiedrības galvenajiem darbības veidiem ir 

siltumenerģijas ražošana, sadale pārvade un realizācija. Sabiedrības rīcībā ir visi nepieciešamie 

resursi, tajā skaitā, kvalificēts personālresurss un tehniskais nodrošinājums, lai sniegtu 

sabiedriskos siltumapgādes pakalpojumus. Starp pašvaldību un sabiedrību noslēgts 

Deleģēšanas līgums, ar kuru pašvaldība piešķīrusi sabiedrībai īpašas tiesības sniegt sabiedriskos 

centralizētās siltumapgādes pakalpojumus Talsu novada administratīvajā teritorijā. 

Deleģēšanas līguma termiņš ir 2025. gada 12. februāris. No 2016. gada līdz 2024. gadam 

sabiedrība Talsu novada administratīvās siltumapgādes infrastruktūrā veikusi ieguldījumus un 

siltumapgādes infrastruktūras atjaunošanas nolūkā realizēti četri projekti, kuru realizācijai 

piesaistīti arī ES struktūrfondu līdzekļi. Lai nodrošinātu vispārīgās prasības un kārtību 

siltumapgādes pakalpojumu sniegšanā un lietošanā, kā arī prasības piesaistīto Eiropas 

Savienības fondu līdzekļu apguvei saistībā ar ieguldījumiem siltumapgādes infrastruktūrā, 

nepieciešams noslēgt sabiedrisko pakalpojumu līgumu par īpašām tiesībām sabiedriskās 

siltumapgādes pakalpojumu sniegšanā. Lūdzu lemt par līguma slēgšanu ar SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS” par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu Talsu novada 

administratīvajā teritorijā, nosakot līguma termiņu 10 gadi no tā parakstīšanas brīža. 

Plkst. 13.02 pievienojas A. Grūbe 

A. Pinkens jautā, vai līguma esamība netraucē sniegt sabiedrisko siltumapgādes 

pakalpojumu nevienam citam līdzīga pakalpojuma sniedzējiem? 

L. Andersone atbild, nē, netraucē. 

A. Pinkens jautā, kāda atšķirība starp pakalpojuma sniedzēju, kuram tiks piešķirtas 

īpašās tiesības un kuram tās nebūs? 

L. Andersone atbild, pakalpojuma sniedzējam, kuram nebūs piešķirtas īpašās tiesības 

nebūs komercdarbības atbalsts.  

Starp. A. Pinkenu, L. Andersoni un D. Tabulēvicu notiek diskusija par sabiedrisko 

pakalpojumu līgumu par īpašām tiesībām nozīmi un noteikumiem.  

A. Pinkens jautā, kāda šobrīd ir izsniegtā licences darbības zona? Kādu mantu 

pašvaldība saņems no SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” kad beigsies līgums, jo pie līguma 

slēgšanas nav pievienots nodošanas – pieņemšanas akts? 

L. Andersone atbild, nav apkopots saraksts ar nodoto mantu. 

A. Pinkens lūdz, pārskatīt līguma projekta 13. un 8.6 punktu, un pārliecināties par tā 

nepieciešamību un izvērtēt līgumu pēc būtības. Vēlas saņemt atbildi uz jautājumu par licences 

darbības zonu, lai būtu pārliecināts par to, ka uzņēmums drīkst sniegt pakalpojumu. 

L. Andersone atbild, ka Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijas padomes 

lēmumus nosaka, ka SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” licences darbības zona ir līdz 2033. gada 

9. septembrim noteiktās teritorijās. 

Plkst. 13.43 iziet O. Solovjovs 

Starp deputātiem un L. Andersoni notiek diskusija par līguma slēgšanu. 

Plkst. 13.44 pievienojas O. Solovjovs 
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S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

11 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
4 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Lauris 

Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 13 “Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu 

ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS””. 

 

9.§ 

Par atļauju Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām palielināt personāla izmaksas 

vairāk nekā par 2,6 procentiem 2025. gadā 

S. Pētersone, D. Slavinska, A. Pinkens, J. Kļava, D. Karols, A. Astrātovs, L. Pīlēģis, 

A. Stūrmanis, G. Celms, E. Zaporožecs, M. Bergšpica  

 

D. Slavinska ziņo, ka spēkā stājies likums “Par valsts budžetu 2025. gadam un budžeta 

ietvaru 2025., 2026. un 2027. gadam” un 82. pants nosaka, ka publiskas personas 

kapitālsabiedrības dalībnieku sapulce nodrošina, ka 2025. gadā kopējās personāla izmaksas 

kapitālsabiedrībā var tikt palielinātas ne vairāk kā par 2,6 procentiem salīdzinājumā ar 

iepriekšējo pārskata gadu. Gada pārskatu un konsolidēto gada pārskatu likuma 2. pielikumā 

nosaka personāla izmaksu uzrādīšanas struktūru gada pārskatā, neatkarīgi pēc kādas shēmas 

peļņas vai zaudējuma aprēķins ir izveidots. Atbilstoši minētajam regulējumam personāla 

izmaksas ietver atlīdzību par darbu, pensijas no sabiedrības līdzekļiem, valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātās iemaksas un  pārējās sociālās nodrošināšanas izmaksas. Saskaņā ar 

Valsts kancelejas sniegto skaidrojumu, attiecībā uz 2,6 procentu pieauguma limitu personāla 

izmaksām tiek ņemti vērā iepriekšējā gada faktiskie izdevumi, kuri norādīti 2024. gada 

personāla izmaksu aprēķinā. Šajā aprēķinā tiek atspoguļotas reālās izmaksas, kas, ņemot vērā 

dažādus faktorus, mēdz būt zemākas par sākotnēji plānotajām. Izvērtējot kapitālsabiedrības 

iesniegto budžeta projektu, secināts, ka likuma 82. pantā noteiktais 2,6% ierobežojums 

personāla izmaksu pieaugumam nav pietiekams kapitālsabiedrības pilnvērtīgas darbības 

nodrošināšanai. Lūdzu atbalstīt pašvaldības kapitālsabiedrību personāla izmaksu palielinājumu 

2025. gadā salīdzinājumā ar iepriekšējo gadu SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība 

“PIEJŪRA”” līdz 14%. 

Jautājumus uzdod D. Karols. 

Plkst. 13.54 pievienojas I. Norenberga 

A. Pinkens jautā, kāds ir budžetā ieplānotais atalgojuma fonds? 

D. Slavinska atbild, salīdzinājumā ar pagājušā gada faktu tad palielinājums par 13,69%. 

2024. gadā faktiskās izmaksas bija zemākas nekā plānotās dēļ brīvām štata vietām un darbinieku 

ilgstošām attaisnotām prombūtnēm. Darbinieku atlīdzība palielināta 2,6% robežā.  

Starp deputātiem, D. Slavinsku un G. Celmu notiek diskusija par esošajām, plānotajām 

un likvidētajām štata vietām. 

Plkst. 14.03 iziet M. Rozenbergs 

Plkst. 14.04 iziet D. Karols 

J. Kļava jautā, kāda varētu būt procentuālā nešķiroto sadzīves atkritumu ietekme uz 

tarifu saistībā ar personāla skaita palielināšanu, enerģētikas un degvielas cenu palielināšanos? 

Plkst. 14.06 pievienojas M. Rozenbergs 

G. Celms atbild, šajā gadā netiek plānots palielināt maksu par atkritumu savākšanu. 
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J. Kļava jautā, no kādiem līdzekļiem tiks segti plānotie papildus 200 000 EUR? 

Plkst. 14.11 iziet A. Grīvāne-Bārda 

Plkst. 14.11 pievienojas D. Karols 

J. Kļavas viedoklis, palielināt algas fondu par 14% nav korekti. 

D. Slavinska un E. Zaporožecs sniedz skaidrojumu par amatu sadalījumu. 

L. Pīlēģis jautā, kāds atlīdzības fonds bija plānots pie tarifu apstiprināšanas un kāds tas 

ir šobrīd?  

D. Slavinska atbild, sagatavos un nosūtīs informāciju. 

Plkst. 14.17 pievienojas A. Grīvāne-Bārda 

D. Karols jautā, vai pirms lēmuma pieņemšanas nav jāsagaida citu pašvaldību lēmumi? 

A. Astrātovs atbild, šis jautājums ir Talsu novada pašvaldības kompetence, jo mums ir 

vairākuma daļas. 

Plkst. 14.20 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 14.25 iziet G. Sebris 

S. Pētersone jautā, vai ir izskatīta iespēja, kāda būs situācija, ja būs tikai 2,6% 

pieaugums, un kā tas ietekmēs darbības nodrošināšanu? 

M. Bergšpica sniedz skaidrojumu par algas fonda palielinājumu. 

Plkst. 14.33 pievienojas L. Pīlēģis 

L. Pinkena viedoklis, 14% pieaugums algu fondā atkritumu apsaimniekošanā ir ļoti 

optimistisks skats uz mūsu iespējām un uz šo attīstību kā tādu. Visticamāk uzņēmums vēlas iegūt 

budžetā algu fonda palielinājumu, lai var brīvāk darboties. 

S. Pētersones viedoklis, nepieciešams pamatot katru īpašo vajadzību ar korektiem 

aprēķiniem un skaidrojumiem. Šobrīd pie lēmuma pieņemšanas trūkst informācijas.  

J. Kļavas viedoklis, lēmumprojektu neatbalstīs, pieaugums ir ļoti liels un 

neproporcionāls pret valstisko nostāju. 

Plkst. 14.40 pievienojas G. Sebris 

D. Karola viedoklis, nepieciešams sagaidīt kapitāldaļu turētāju sapulci, pārrunāt 

situāciju un saprast, kas ir vajadzīgs.  

A. Stūrmaņa viedoklis, ja kapitālsabiedrība veic pakalpojumu pienācīgi, attīsta un 

paaugstina kvalitāti nepaaugstinot tarifu, tad esmu par to, lai kapitālsabiedrībās algas pieaug. Lai 

uzņēmums var darboties, attīstīties, pieaicinot labākos speciālistus. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  1 (Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  

9 (Andra Grīvāne-Bārda, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs Kalvis Kalniņš [balso paceļot roku]) 

“ATTURAS” -  
6 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Sandra 

Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

DOME NOLEMJ: 
 

Noraidīt lēmuma projektu “Par atļauju Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām 

palielināt personāla izmaksas vairāk nekā par 2,6 procentiem 2025. gadā.” 

 

Plkst. 14.46 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 15.00 sēde turpinās 

 

10.§ 

Par paredzētās darbības “Vēja parka “Valpene” būvniecība Talsu novada Dundagas un 

Īves pagastā” akceptēšanu 

S. Pētersone, A. Pinkens 
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Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

Plkst. 15.01 pievienojas J. Kļava 

Priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 14 “Par paredzētās darbības “Vēja parka “Valpene” būvniecība Talsu 

novada Dundagas un Īves pagastā” akceptēšanu”. 

 

11.§ 

Par eksperimentālā reisa līdzfinansēšanu līdz Dursupei 

S. Pētersone, V. Bārda, A. Stūrmanis, I. Norenberga, D. Karols, A. Pinkens, D. Tabulēvica  

 

Ziņo V. Bārda, Autotransporta direkcijā vērsušies Balgales pagasta iedzīvotāji ar 

iesniegumu par reģionālās nozīmes maršruta Talsi - Lauciene - Talsi pagarināšanu līdz 

Dursupei. Notika diskusija ar deputātiem Finanšu komitejas informatīvajā daļā. Tika uzdoti 

vairāki jautājumi, tai skaitā, vai esam tiesīgi šādu naudu maksāt? Lēmumprojektā norādīts 

pamatojums uz ko tiek balstīts lēmums. Otrs jautājums, kā tiek plānoti reģionālie maršruti? 

Konsultējoties ar Autotransporta direkciju, Kurzemes plānošanas reģiona transporta daļas 

vadītāju un pārvadātāju secināts, ka šos kritērijus nosaka Sabiedriskā transporta pakalpojumu 

likums. Pēc esošā regulējuma kritērijiem: “novada pilsētu, kur iedzīvotāju skaits pārsniedz 

5000, savienojumus ar novada pilsētām un ciemiem, kur iedzīvotāju skaits ir mazāks par 3000, 

ar intensitāti vismaz četri reisi dienā. Minimālo apjomu nodrošina, ņemot vērā iedzīvotāju 

pieprasījumu un ekonomiskos rādītājus, ja pakalpojumu sniedzēja kalendāra gada faktiskie vai 

plānotie ieņēmumi (ieskaitot ieņēmumus, kas gūti, pārvadājot personas ar braukšanas maksas 

atvieglojumiem) veido vismaz 25 procentus no pakalpojumu sniedzēja kalendāra gada 

faktiskajām vai plānotajām izmaksām.” Sagatavots lēmuma projekts no 1. marta līdz 

31. decembrim, skolēnu mācību perioda laikā, paredzēt līdzfinansējuma maksu 348,97 EUR 

mēnesī, kas līdz gada beigām sastāda 2442,79 EUR apmērā. 

Plkst. 15.08 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 15.08 iziet A. Kalniņš 

S. Pētersone papildina skaidrojumu par dotācijas aprēķinu un samaksu. 

Jautājumus uzdod A. Stūrmanis, I. Norenberga. 

D. Karols iesaka lēmumprojektu papildināt, ka pašvaldība Sabiedriskā transporta 

padomes pozitīvā lēmuma gadījumā līdzfinansē reisu. 

V. Bārda skaidro, ka pozitīva lēmuma gadījumā ar vēstuli vērsīsies Autotransporta 

direkcijā par reģionālās nozīmes maršrutu pagarināšanu. Autotransporta direkcija lems par šo 

maršrutu un pozitīva lēmuma gadījumā tiks sastādīts trīspusējs līgums. Pēc tam tiek izziņots 

maršrutus un informēti iedzīvotāji, ka ar 1. martu tiek ieviests šāds maršruts. 

Plkst. 15.17 pievienojas A. Kalniņš 
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A. Pinkens lūdz komentēt lēmumprojektā iekļauto pamatojumu – ja ir ierosināti 

grozījumi pilsētas nozīmes maršrutu tīklā, bet šobrīd tiek lemts par  reģionālās nozīmes 

maršrutu tīklu. Nav norādīts, ka pašvaldība drīkst finansēt šādu maršrutu? 

 

Plkst. 15.29 tiek izsludināts sēdes pārtraukums  

Plkst. 15.38 sēde turpinās 

 

D. Tabulēvicas priekšlikums, lēmumprojektā 581 4 punktu mainīt  uz Ministru kabineta 

noteikumu Nr. 435, 581 1 punktu – “Pašvaldība ir tiesīga līdzfinansēt ar sabiedriskā transporta 

pakalpojumu sniegšanu saistītos zaudējumus reģionālās nozīmes vai pilsētas nozīmes maršrutu 

tīkla dotētajos maršrutos (reisos), ja ir ierosināti grozījumi reģionālās nozīmes maršrutu tīklā, 

kas pārsniedz minimālo valsts garantēto sabiedriskā transporta pakalpojumu apjomu 

reģionālās nozīmes maršrutu tīkla valsts pasūtītajā daļā, kurā sabiedriskā transporta 

pakalpojumi tiek sniegti ar autobusiem darbdienās un brīvdienās.” 

Plkst. 15.44 iziet I. Norenberga 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 15 “Par eksperimentālā reisa līdzfinansēšanu līdz Dursupei”. 

 

12.§ 

Par projekta pieteikumu Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–

2027. gadam 2.2.2. specifiskā atbalsta mērķa “Pārejas uz aprites ekonomiku 

veicināšana” 2.2.2.2. pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrās 

atlases kārtas īstenošanai 

S. Pētersone, V. Bārda, A. Pinkens, I. Romaško 

 

Ziņo V. Bārda, jautājums ir diskutēts ar deputātiem. Lēmumprojekta lemjošajā daļā 

iekļauti punkti, kas ļauj kapitālsabiedrībai iesniegt iesniegumus projektu konkursā, lai atbilstu 

izvirzītām prasībām. Otrs punkts, kad projekta apstiprināšanas gadījumā piešķirt apbūves 

tiesības uz nekustamo īpašumu, noslēdzot par to, būs tiesības līgumi, kuri paredzēti šķiroto 

atkritumu savākšanas laukumu izveidei. Nepieciešamo zemesgabalu nodot sabiedrībai uz 15 

gadiem. Trešais punkts – konceptuāli atbalstīt galvojumu sniegšanu sabiedrībai, aizņēmumu 

saistību nodrošināšanai, projekta īstenošanai projektu apstiprināšanas gadījumā. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

A. Pinkens rosina, lēmumprojektā korekti ierakstīt, nevis piešķir tiesības, bet projekta 

apstiprināšanas gadījumā veikt darbības apbūves tiesību piešķiršanai. 

I. Romaško iesaka redakcionāli labot 2. punktā – “Projekta apstiprināšanas gadījumā 

veikt nepieciešamās darbības apbūves tiesību piešķiršanai uz nekustamo īpašumu zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējuma 8801 011 0010 daļā, noslēdzot par to apbūves tiesības līgumu, 
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kurā paredzēta šķiroto atkritumu savākšanas laukuma izveidei nepieciešamā zemesgabala 

nodošana Sabiedrībai uz 15 gadiem”. 

Plkst. 15.54 pievienojas I. Norenberga 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 16 “Par projekta pieteikumu Eiropas Savienības kohēzijas politikas 

programmas 2021.–2027. gadam 2.2.2. specifiskā atbalsta mērķa “Pārejas uz aprites 

ekonomiku veicināšana” 2.2.2.2. pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu 

otrās atlases kārtas īstenošanai”. 

 

13.§ 

Par Modra Jirgensona atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas locekļa amata 

S. Pētersone. M. Rozenbergs, I. Romaško 

 

M. Rozenbergs jautā, vai šobrīd komisija ir lemttiesīga? 

I. Romaško atbild, jā, šobrīd komisijā dalību ņem trīs komisijas locekļi. Februārī 

jautājumus tiks aktualizēts, lai nokomplektētu komisiju pilnā sastāvā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 17 “Par Modra Jirgensona atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru 

pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisijas locekļa amata”. 

 

14.§ 

Par Nadīnes Freimanes atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 

locekļa amata 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 
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“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 18 “Par Nadīnes Freimanes atbrīvošanu no Talsu novada 

Zaļumsaimniecības komisijas locekļa amata”. 

 

15.§ 

Par zemes vienības “Veterāni” Kaltenē, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 19 “Par zemes vienības “Veterāni” Kaltenē, Rojas pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

16.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88460090073 ierīcības projekta un zemes 

robežplāna sagatavošanas izmaksu segšanu un iegūšanu Talsu novada pašvaldības 

īpašumā 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens, L. Pīlēģis, I. Romaško 

 

Ziņo D. Tabulēvica, pašvaldībā saņemts Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “JS Izglītības 

projekti”, iesniegums ar informāciju par Talsu novada pašvaldības 2024.gada 9.maija lēmuma 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Gaitnieki”, 

Balgales pagastā, Talsu novadā” nosacījuma izpildi un lūgumu segt zemes vienības ierīcības 

projekta un zemes robežu plāna izgatavošanas izmaksas 730,74 EUR apmērā, un piedāvā 

pašvaldībai iegādāties Zemes vienību par kadastrālo vērtību 58,00 EUR. Saskaņā ar Valsts 

zemes dienesta Nekustamā īpašuma kadastra informācijas sistēmas datiem zemes vienībā 

ietilpst nekustamā īpašuma “Gaitnieki”, Balgales pagasts, Talsu novads sastāvā. Zemes 

vienības kopējā platība 0,1500 ha, kuras fiskālā vērtība ir 58,00 EUR, universālā vērtība ir 

420,00  EUR. Uz Zemes vienības reģistrēta pašvaldībai piederošas inženierbūves “Pag. ceļš 

Sviķi – Gobas”. Saskaņā ar pašvaldības lēmumu, kur bija izteikts nosacījums zemes vienības 

daļu uz kuras atrodas inženierbūve ir jāizstrādā ierīcības projekts un nepieciešams izdalīt 

atsevišķu zemes gabalu. Inženierbūve – ceļš ar kopējo platību 1981,6 kvadrātmetri.  Izvērtējot 
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zemes vienību, secināts, ka tā ir nepieciešama pašvaldības inženierbūves ikdienas uzturēšanai, 

ceļu tīkla sakārtošanai, veidojot vienotu ceļu tīklu, tāpat lai izbeigtu dalīto īpašumu. 

Lēmumprojekts paredz iegūt zemes vienību Talsu novada pašvaldības īpašumā par 58,00 EUR 

slēdzot pirkuma līgumu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “JS Izglītības projekti”, līgumā 

iekļaujot izdevumu segšanu 730,74 EUR apmērā par Zemes vienības ierīcības projekta un 

zemes robežu, situācijas un apgrūtinājuma plāna izgatavošanu. Centrālās pārvaldes Juridiskā, 

iepirkumu un kapitālsabiedrības uzraudzību departamentam sagatavot pirkuma līguma 

projektu, organizēt pirkuma līguma noslēgšanas un zemes vienības ierakstīšanu zemesgrāmatā 

uz pašvaldības vārda. Izdevumus, kas saistīti ar zemes vienības iegūšanu pašvaldības īpašumā 

un zemes vienības ierīcības projekta un zemes robežu, situācijas un apgrūtinājuma plāna 

izgatavošanu segt no Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta 2025.gada 

budžeta līdzekļiem. 

A. Pinkens iesaka, 2. punktā uzdodot gatavot pirkuma līgumu nepieciešams norādīt 

termiņu. Kad pasākumam jābūt pabeigtam? 

D. Tabulēvica atbild, ka līdz 2025. gada 14. februārim uzdots sagatavot pirkuma 

līgumu. 

L. Pīlēģis jautā, vai nepastāv iespēja pēc tam, kad viss tiek sakārtots piedāvāt nodot šo 

zemes ceļu “Latvijas valsts mežiem”? 

I. Romaško atbild, ka šādā kontekstā nav skatīts jautājums. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 20 “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88460090073 ierīcības 

projekta un zemes robežplāna sagatavošanas izmaksu segšanu un iegūšanu Talsu novada 

pašvaldības īpašumā”. 

 

17.§ 

Par nolikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2022.gada 7.decembra 

nolikumā “Talsu novada domes deputātu darba samaksas un sociālo garantiju 

nolikums”” 

S. Pētersone, A. Pinkens, D. Tabulēvica, D. Karols, I. Norenberga 

Ziņo S. Pētersone, sagatavots lēmumprojekts “Par nolikumu “Grozījumi Talsu novada 

pašvaldības domes 2022.gada 7.decembra nolikumā “Talsu novada domes deputātu darba 

samaksas un sociālo garantiju nolikums””. Lēmumprojektam iesniegti arī priekšlikumi. Aicina 

skatīties šo lēmumprojektu iesniegto priekšlikumu kontekstā. 

Plkst. 16.12 iziet K. Kalniņš 

Plkst. 16.13 pievienojas I. Brūna-Labāne 

A. Pinkens jautā, aktualizētā versija atšķiras no sākotnējās versijas? 

S. Pētersone skaidro, ka aktualizētās versijas priekšlikums ir pēc būtības saglabāt 

domes priekšsēdētājam, domes priekšsēdētāja vietniekiem un arī deputātiem atlīdzību tādā 

apmērā, kāda bijusi iepriekš, nemainot koeficientus, bet piemērojot 2024. gada bāzes 
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mēnešalgas apmēru. Nemainot koeficientus kādi bija pagājušajā gadā, būtībā algas iesaldējot.  

Sīkāk tiek skaidroti nepieciešamie grozījumi nolikumā.  

Plkst. 16.15 pievienojas K. Kalniņš 

Plkst. 16.15 nav redzama I. Brūna-Labāne 

A. Pinkens jautā, skaidrot 26. punkta grozījumus.  

D. Tabulēvica skaidro grozījumus. 

Precizējošu jautājumus uzdod I. Norenberga. 

A. Pinkena viedokli, ka šis ir pareizs lēmums, būt solidāriem ar  darbiniekiem.  

Plkst. 16.20 pievienojas I. Brūna-Labāne 

D. Karola viedoklis, aicina kolēģus atbalstīt  lēmumprojektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumiem. 

1. priekšlikums No 2025.gada 1.marta izteikt 4.punktu šādā redakcijā: “4. Domes 

priekšsēdētāja mēnešalgu nosaka, 2024.gada bāzes mēnešalgas apmēram piemērojot 

koeficientu 2,62.”, iesniedza Sandra Pētersone. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  2 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ:  

Priekšlikums pieņemts. 

 

2. priekšlikums: No 2025.gada 1.marta izteikt 5.punktu šādā redakcijā: “5. Domes 

priekšsēdētāja vietnieka mēnešalgu nosaka, 2024.gada bāzes mēnešalgas apmēram piemērojot 

koeficientu 2,30.”, iesniedza Sandra Pētersone. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  2 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ:  

Priekšlikums pieņemts. 

  

3. priekšlikums: No 2025.gada 1.marta izteikt 8.punktu šādā redakcijā: “8. Domes 

deputāta mēnešalgu nosaka, 2024.gada bāzes mēnešalgai piemērojot šādus koeficientus: 8.1. 

domes komitejas priekšsēdētājam – 1,84; 8.2. domes komitejas priekšsēdētāja vietniekam – 

1,37; 8.3. domes deputātam – 1,08.”, iesniedza Sandra Pētersone. 

 

Par priekšlikumu balso: 
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“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  2 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ:  

Priekšlikums pieņemts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

 “PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  2 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ:   

 

Pieņemt lēmumu Nr. 21 “Par nolikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 

2022.gada 7.decembra nolikumā “Talsu novada domes deputātu darba samaksas un sociālo 

garantiju nolikums”””. 

 

I. Norenberga pamato savu balsojumu, balsojumā atturējās, ja vadība prasa no 

darbiniekiem samazināt izmaksu tāmes un dzirdot, ka mums ir sarežģīta budžeta situācija, tad 

līdzīgi kā pagājušajā gadā, kad bija priekšlikums, ko diemžēl vairums neatbalstīja, par deputātu 

atalgojuma samazinājumu 20% apmērā, līdzīgi kā darbiniekiem, tad šajā brīdī arī būtu 

jāsolidarizējas un jālemj par deputātu algu samazinājumu, nevis iesaldēšanu. 

D. Karols pamato savu balsojumu, atbalstīja lēmumprojektu, jo mērķis tika sasniegts 

ar to, ka tiek atalgojums iesaldēts un netiek atgriezts iepriekšējā līmenī, kas bija 10% 

samazinājums deputātiem. Darbinieki dotajā brīdī atgriežas uz pilnu darba laiku darbu un 

atalgojums atgriežas iepriekšējā apmērā. Deputātiem atalgojums neatgriežas iepriekšējā 

apjomā, kā arī vēl ir samazināta sociālās garantijas pakete. 

Plkst. 16.30 aiziet E. Kārkliņa 

Plkst. 16.31 aiziet A. Astrātovs 

 

Informatīvā daļa 

18.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

S. Pētersone, A. Rozenfelds, A. Pinkens, L. Pīlēģis, J. Kļava 

 

Plkst. 16.32 iziet D. Karols 

S. Pētersone lūdz deputātu piekrišanu, ka pēc Domes priekšsēdētāja ziņojuma 

izskatīšanas dodas uz Pūņu pamatskolu un Domes sēdi turpina vadīt D. Karols. 

S. Pētersone informē, ka prioritārais uzdevums ir pašvaldības budžeta veidošana un 

procesi, kas  ar to saistīti. Informē, ka Talsu novada pašvaldība iekļauta Valsts kontroles revīzijā 

– vai pašvaldība lietderīgi pārvalda nekustamos īpašumus. Tiks pētīta lietderība, tas nozīmē 

viedoklis, kā kontrole redz procesu un tā sakārtošanu. Šobrīd ir revīzijas plānošanas posms, pēc 

tam sekos revīzijas apjoma noteikšana un Valsts kontrole savu revīziju plāno pabeigt līdz šī 
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gada rudenim. Notikusi tikšanās ar vairākiem potenciālajiem investoriem par uzņēmējdarbības 

attīstību Talsu novadā. Tikšanās ar Labklājības ministru par jautājumiem, kas saistīti ar sociālo 

izdevumu kāpumu un par iespējamiem risinājumiem. Tikšanās ar Finanšu ministrijas 

pārstāvjiem par to, kā veicas 2025. gadā un kā virzās uz priekšu ar budžeta sastādīšanu. Tikšanās 

ar jauniešu izaugsmes organizācijas vadītāju – Talsu novadā 15. martā notiks pasākums “Cits 

bazārs”, kas saistīts ar skolēnu mācību uzņēmumiem. Organizācijas mērķis ir ne tikai strādāt 

galvaspilsētā, bet sākt strādāt arī reģionos un palielināt iespēju skolēnu mācību uzņēmumiem 

iegūt tirgošanās pieredzi, saskarsmes pieredzi un prezentācijas spējas. 

A. Rozenfelds precizē, ka pasākums notiks 1. martā, jo 15. marts ir skolēnu brīvlaiks. 

S. Pētersone turpina, ka  bija uzaicinājums uz Sabiles iedzīvotāju padomi, kur notika 

diskusija par Talsu novada pašvaldības budžetu, kā arī par Sabiles pilsētas attīstības iespējām. 

Plkst. 16.39 pievienojas D. Karols 

A. Pinkens jautā, pastāstīt par budžeta principiem, jo ienākusi informācija, kas liecina 

par jauniem uzstādījumiem un lieliem iztrūkumiem šī brīža pašvaldības budžeta projektā? Kas 

ir viens jauns prioritārais projekts, kuru atļaut īstenot? 

Plkst. 16.40 nav redzams G. Bērziņš 

S. Pētersone skaidro, ka šobrīd darbiniekiem tiek nodrošināta piecu darbadienu nedēļa 

atjaunojot atlīdzību. Tiek plānotas finanses, savadīta visa informācija, lai var sabalansēt 

budžetu. Šobrīd situācija, ka neiztrūkst lieli miljoni, bet ir, kas iztrūkst. Šogad izdevumi jebkurā 

gadījumā ir jāsamazina par diviem miljoniem un jāatdod papildus finanšu budžeta vadības 

kredīta daļa. Budžets tiks sabalansēts un skatīts komitejā. 

Plkst. 16.42 aiziet A. Stūrmanis 

Plkst. 16.42 iziet O. Solovjovs 

L. Pīlēģis jautā, vai ir plānots, kā pagastu pārvaldes varēs tērēt atsavināšanas naudu? 

Vai ir iesūtīti saraksti attiecībā uz prioritārajiem ceļiem, gan uz prioritārajiem darbiem? 

S. Pētersone skaidro, ka ir procesā. 

J. Kļava papildina, ka Budžeta komisijā ar Attīstības departamentu izrunāja un vēlreiz 

tika dots uzdevums par prioritāri pagasta teritorijā veicamajām investīcijām.  

A. Pinkens jautā, kur mēs esam šobrīd, kas notiek ar  2024. gada budžetu, iepriekš 

minētie tēriņi par kuriem dome nav pieņēmusi atbilstošu budžeta grozījumu lēmumu. Nav 

nofiksēta budžeta izpilde. 

S. Pētersone atbild, ka 2024. gads ir noslēdzies. Rezultāts ir tāds, kāds ir, izdevumu 

pozīcijā ir pārsniegums, jo tas bija noticis fakts. Jautājumu pārrunāts ar Finanšu ministriju un 

visticamāk sniegsim paskaidrojumu. 

A. Pinkens jautā, kā varēja veikt izdevumus budžetā, kur dome nav atļāvusi to darīt? 

S. Pētersone atbild, Talsu novada pašvaldības budžets ir tas, kas ir izpildīts. 

Plkst. 16.52 pievienojas O. Solovjovs 

A. Pinkens lūdz, ja lietvedībā konstatē, ka ministrija prasījusi pašvaldībai skaidrojumu   

un ir sniegta atbilde, vēlas ieskatīties šajā pašvaldības skaidrojumā par šo situāciju. 

 

No plkst. 16.52 sēdi vada D. Karols – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks 

administratīvajos jautājumos. 

 

19.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

D. Karols, A. Rozenfelds, V. Bārda, A. Pinkens, L. Pīlēģis, L. Rollande 

 

Plkst. 16.53 aiziet G. Sebris 

Ziņo A. Rozenfelds, šobrīd notiek intensīvs darbs pie 2025. gada budžeta sastādīšanas. 

Piedalījās Latvijas pašvaldības izpilddirektora asociācijas sanāksmē, kurā tika pārrunāta un 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

sniegta informācija par ekonomikas tendencēm pasaulē un Latvijā. Laidzē tikās ar iedzīvotāju 

kopienas pārstāvjiem un pagasta pārvaldes vadītāju. Turpinās darbs pie rīcības plāna izstrādes. 

Pēc iedzīvotāju iniciatīvas Laidzē apsekoja sporta laukumu un sporta zāli. Plānots pieteikties 

LEADER projekta ietvaros ar projektu par infrastruktūras atjaunošanu Laidzē “Ziedgravas”. 

Pārrunāti problemātiskie jautājumi ar Talsu novada sporta dzīves organizatoriem. Notikušas 

tikšanās ar Rojas pagasta pārvaldnieci, pansionāta “Lauciene” vadību, Sabiles un Stendes 

pārvaldnieku, Valsts policijas Kurzemes reģiona vadību, kapitālsabiedrības vadītājiem un 

pārrunātas aktualitātes. Lībagu skolā apsekota apkures katla sistēma, konstatētas problēmas un 

rasti risinājumi problēmu novēršanai. Piedalījās Sabiles iedzīvotāju padomes rīkotā sanāksmē. 

Pārrunāti aktuālie jautājumi, budžeta sastādīšanas principi un budžeta iespējas, iedzīvotāju 

vajadzības, projekta virzība un aktualitātes. Izteikts atbalsts Kurzemes plānošanas reģiona un 

Daugavpils Universitātes aģentūras Latvijas Hidroekoloģijas institūta un Žemaitijas Nacionālā 

parka direkcijas projektam. 

Plkst. 16.55 aiziet S. Pētersone 

D. Karols jautā, var sniegt informāciju saistībā ar atteikšanos no BRELL līguma un 

pieslēgšanos Eiropas vienotajam elektrotīklam, un sinhronizāciju, kas notiks 8. un 9. februārī? 

V. Bārda atbild, pārejai vajag norisināties bez starpgadījumiem, bet nevar neņemt vērā 

globālos notikumus un izslēgt jebkāda veida sabotāžu. Lai neapdraudētu iekārtas un datus 

ieteicams tās atslēgt no tīkliem. Gatavība pārejai ir un bažām nav pamata. 

A. Pinkens jautā, kas notiek ar iedzīvotāju padomju jautājumu? 

V. Bārda atbild, tuvākajā laikā tiks sagatavots rīkojums par darba grupas izveidi un 

tiks gatavots jautājums izskatīšanai februārī. 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens. 

A. Pinkens jautā, kādēļ ir tik liels neizpildīto uzdevumu saraksts un kas tiek darīts lai 

tas samazinātos? 

A. Rozenfelds atbild, šobrīd nevar atbildēt. 

A. Pinkens lūdz, piesaistīt speciālistu, kurš var sniegt informāciju par neizpildītajiem 

uzdevumiem. 

A. Pinkens jautā, kas notiek ar kvalitātes vadības sistēmas un iekšējās kontroles 

sistēmas ieviešanu? 

A. Rozenfelds atbild, dokumenti nosūtīti priekšlikumu sniegšanai, ja netiks saņemti 

priekšlikumi, tos varēs apstiprināt februāra mēneša laikā. 

Starp A. Pinkenu un V. Bārdu notiek diskusija par Latvijas pasta pakomātiem, kas 

paredzēti Valdemārpilī un Kolkā. 

Plkst. 17.13 iziet K. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, kādēļ Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departaments 

reģistrē rēķinus? 

Plkst. 17.17 pievienojas K. Kalniņš 

A. Rozenfelds atbild, šobrīd pie šī jautājuma tiek strādāts, ir atrasti risinājumi, lai 

Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamentam šo procesu atvieglotu. 

A. Pinkens jautā, kad būs redzams pretkorupcijas plāns? 

A. Rozenfelds atbild, ka termiņu šobrīd nevar pateikt. 

A. Pinkens jautā, kā var iepazīties ar pagastu apvienības pārvalžu sagatavotajiem 

dabas resursu nodokļa budžeta plāniem? 

L. Rollande atbild, informācija tiks nosūtīta e-pastā. 

Starp deputātiem un L. Rollandi notiek diskusija par budžeta sastādīšanas gaitu un 

organizēšanu. 

Plkst. 17.30 aiziet A. Grīvāne-Bārda 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis. 

Starp deputātiem un L. Rollandi notiek diskusija par veiktajiem darījumiem budžeta 

tāmēs bez saskaņošanas ar iestādes vadītāju. 
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A. Pinkens jautā, kad pirms budžeta sarunām varēs iepazīties ar sagatavoto budžetu? 

A. Rozenfelds atbild, pirmdien [03.02.2025.]. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst. 17.46 

 

Sēdes vadītāja (paraksts*) Sandra Pētersone 

Parakstīts 06.02.2025. 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Dainis Karols 

Parakstīts 06.02.2025. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Inga Koha-Kurovska 

Parakstīts 06.02.2025.__________ 

 

 


